

PHYSICAL STOCK WITHDRAWAL INSTRUCTION FORM 实物股票提取表格

To 致 : Delta Asia Securities Limited 汇业证券有限公司

Client Name 账户名称: _____

Account Number 账户号码: _____ Date 日期: _____

Part A 甲部 - Withdrawal Instruction 提取指示					
Withdrawal Instructions 提货指示					
Please withdraw the following stock(s) from my/our security account with your company 请由本人/我们在贵公司的账户提出下列股票:					
Stocks Details 股票资料					
Stock Name 股票名称	Stock Code 股票代号	No. of Shares x Transfer Deed 股数 x 转手纸	Total Quantity 合共数量	Charges 收费	
		x		Withdrawal Fee 提货费	
		x		Other Charges 其他费用	
		x		Total 合共	
		x		Remarks 备注:	
		x			
		x			
		x			
		x		Payment 付款方法	
		x		☐ Upfront paid 即付 ☐ Debit account 扣数	

Important Notes To Client 重要启示:

- The Company requires at least 5 working days after completion of this Form for processing the withdrawal.
于填妥本表格后, 本公司需最少五个工作日处理有关提货。
- Client undertakes to pay all withdrawal fees and any other relevant fees which are non-refundable.
客户同意支付所有提货及其他有关费用, 所有费用均不可退还。
- The number of share certificates will be determined by HKSCC, client may receive more than one share certificates for the same Securities.
所提取之股票证书数目将视乎香港中央结算有限公司之安排, 客户所收取相同股票之股票证书可能多于一张。
- The Company reserves the rights to re-deposit the above stock(s) into CCASS should they not be collected within 15 working days after notice is given to client by the Company or before book-close date.
若上述股票在本公司通知客户起计十五个工作日内仍未被领取或该股实物股票截止过户前, 本公司则有权将上述股票存回中央结算有限公司。
- Client fully understand, accept and bear the risks involved if client choose to proceed with this physical scrips withdrawal request not with-standing share re-registration for the above-mentioned Securities cannot be processed. The Company shall not be responsible for any loss, damage and/or costs that may be incurred by client in relation to this request.
如客户在上述证券不能办理股份过户手续的情况下, 客户仍选择继续办理此实货提取指示, 客户完全明白、接纳及承担所涉及之风险。 本公司将不会为指示引致可能对客户造成之损失及/或开支负责。

Applied by 指示, S.V. For and on behalf of
Delta Asia Securities Limited
汇业证券有限公司

Client's Signature 客户签署	Date 日期	Authorized Signature(s) 授权签署
Acknowledged & Signed by AE/RM:	Ext No. and Time:	Date:
Confirmed by CS:	Ext No. and Time:	Date:

PART B 乙部 - Collection Arrangement 領取安排

- ☐ Collect the share certificate(s) in person 親自領取股票證書
- ☐ I/We hereby authorize the under-mentioned person to collect the above share certificate(s) on behalf of me/us and authorize the Bank to deliver the share certificate(s) to the under-mentioned person:

授權下列人士代為領取股票證書，並授權本公司將有關股票證書交予下列人士：

Name 姓名(Must be the same as HKID 必須與香港身份證相同)	ID Card No. 身份證/ Passport No. 護照號碼	Contact Tel No. 電話號碼

Client's Signature 客戶簽署

Date 日期

PART C 丙部 - Acknowledgement of Receipt of Stock 股票签收

Stock Code 股票代號	Total Quantity 合共數量	Stock Code 股票代號	Total Quantity 合共數量

Acknowledge receipt of the above certificate(s) of above stock(s) by 茲收到上述股票證書，

Client's Signature 客戶簽署/Authorized Person's Signature 授權人簽署

ID Card No. 身份證號碼 /
Passport No. 護照號碼

Date 日期

For Internal Use Only 內部專用

AE/RM/CS:	Approver 批核者:	Maker 處理者:	Checker 審核者:
Name 姓名 _____ Date 日期 _____	Name 姓名 _____ Date 日期 _____	Name 姓名 _____ Date 日期 _____	Name 姓名 _____ Date 日期 _____